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Z 13. zasedání ZO (dne 2. 12. 2015) 

Zastupitelstvo obce (ZO) vzalo na vědomí  
 Organizační plnění usnesení z 11. a 12. zasedání Zastupi-

telstva obce Velká Hleďsebe. 

  Zápisy z jednání  Finančního výboru č. 6 a 7/2015. 

 Zápis ze 4. zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva 

obce Velká Hleďsebe ze dne 27. 11. 2015. 

ZO schválilo: 
 Rozpočet Obce Velká Hleďsebe - s příjmy 30.932.400 Kč 

a výdaji 30.613.700 Kč, splátky úvěrů ve výši 2.880.000 

Kč, převody (konsolidační položky) příjmy i výdaje po 

120.000 Kč. (Schodek  rozpočtu bude kryt přebytkem vý-

sledku hospodaření z minulých let.) 

 vyřazení majetku Obce Velká Hleďsebe v celkové výši 

297.572,90 Kč (jedná se o věci rozbité, neopravitelné) 

 Rozpočtové opatření č. 5/2015 

ZO pověřilo starostku obce:  
 schválením rozpočtových opatření, která budou provedena 

do 31. 12. 2015. Na prvním zasedání v roce 2016 budou 

rozpočtová opatření dána na vědomí zastupitelstvu obce. 

ZO dále schválilo: 
a) prodej části p.p.č. 335/3 v k.ú. Klimentov a obci Velká Hleď-

sebe o velikosti 487 m2, ostatní plocha a část p.p.č. 337/1v 
k.ú. a obci Velká Hleďsebe o velikosti 86 m2, trvalý travní 
porost, panu Pavlu Květoňovi za nabídnutou cenu 15.500,- 
Kč.  

 prodej p.p.č. 441/3 v k.ú. a obci Velká Hleďsebe o veli-

kosti 3197 m
2
, trvalý travní porost a st.p.č. 671v k.ú. a 

obci Velká Hleďsebe o velikosti 79 m
2
, zastavěná plocha 

a nádvoří, panu Petru Bandasovi za nabídnutou cenu 

770.000,- Kč.  
 prodej movitého majetku za cenu ve výši 455,00 Kč (tj. 10% 

účetní hodnoty) společnosti SANTA Praha CZ, s.r.o., Rymáň-
ská 265, 252 10 Mníšek pod Brdy, IČ 257 04 460, kterou za-
stupuje na základě Generální plné moci, pan Miroslav En-
dlicher 

ZO vzalo na vědomí:  
  termíny svatebních obřadů v Obci Velká Hleďsebe na rok 

2016: 

 

 

 

 
 

 obřadní síň obecního úřadu jako místnost k oddávání 

ZO schválilo: 

 poplatek za služby spojené se svatebním obřadem ve výši 

400,- Kč, včetně DPH. 

 ceny za svoz směsného komunálního odpadu od fyzických 

osob v obci Velká Hleďsebe platné pro kalendářní rok 2016 

 

 
 
 
  

 
 

 

 V úvodu ZO schválilo doplnění programu o bod týkající se roz-
hodnutí rady ve věci výpůjčky areálu kasáren na akci Mezi ne-
bem a zemí, a to hned po bodu 2 – Organizační plnění usnesení 
ze 13. ZO. (návrh Mgr. Průchy) 

ZO vzalo na vědomí  

 námitku p. Kovaříka proti zápisu i obsahu předkládaných mate-
riálů zastupitelstvu na 13. ZO a uložilo starostce, Radě obce a 
Kontrolnímu výboru, aby se námitkou zabývaly a na příštím ZO 
podaly informace. 

ZO nepřijalo usnesení, které navrhl Mgr. Průcha, a to:  

 Zastupitelstvo obce: 
o schvaluje spolupráci Obce Velká Hleďsebe s organizátory 3. ročníku 

akce Mezi nebem a zemí, pořádaného neziskovými organizacemi 
Český červený kříž Velká Hleďsebe, Traicont a SoldiersCQBteam 
Airsoft Cheb, dne 25. 6. 2016 v areálu bývalých kasáren Klimentov, 

o schvaluje dotaci na tuto akci z rozpočtu obce ve výši 30.000,- Kč, 
o pověřuje starostku obce a Radu obce výkonem tohoto usnesení 

ZO vzalo na vědomí  

 Zápis z 5. zasedání KV ze dne 22. 2. 2016 

 Zápis z jednání Finančního výboru č. 1/2016 
ZO přijalo usnesení 
v němž vláda stanovila měsíční odměnu zastupitelům  

 za výkon funkce od 1. 3. 2016: v maximální částce dle pří-
lohy č. 1 k Nařízení vlády č. 37/2003 Sb., ve znění pozděj-
ších předpisů, 

 místostarosty obce ve výši 7.600,- Kč 
ZO vzalo na vědomí  

 Rozpočtové opatření č. 6/2015 

ZO schválilo 

 Rozpočtové opatření č. 1/2016 

 vyřazení majetku Obce Velká Hleďsebe v celkové výši 
129.593,27 Kč 

 vyřazení majetku příspěvkové organizace MŠ Klimentov v 
celkové hodnotě 55.739,49 Kč   

 Pravidla pro poskytování a hodnocení dotací z rozpočtu obce Velká 
Hleďsebe podle předloženého návrhu. 

 objem rozpočtových prostředků pro účely podpory v roce 2016 ve 
výši 50.000 Kč nad rámec schváleného rozpočtu pro rok 2016.  

 předběžné termíny konání zasedání ZO v roce 2016:  
 
 

 
ZO revokovalo usnesení č. 3B/11/IX/2015 ze dne 30. 9. 2015. 

ZO souhlasilo  

 s  vyvěšením tibetské vlajky dne 10. března 2016 na budo-
vě obecního úřadu.  

 

 
 

16. ledna     20. února    19. března    16. dubna    

14. května    11. června   24. září   8. října  

5. listopadu   3. prosince 2016 

 
Typ nádoby 

PLAST 

Cena podle druhu vývozu v Kč (s DPH)  

Četnost vývozu  

Týdenní 
Kč/rok 

Kombinovaný 
Kč/rok 

Čtrnáctidenní 
Kč/rok 

Mimořádný 
vývoz 

80 l 1634,- 1248,- 858,- 44,- 

120 l 2410,- 1830,- 1248,- 64,- 

240 l 4760,- 3598,- 2436,- 124,- 

660 l 11076,-  5800,- 290,- 

1100 l 18460,-  9666,- 490,- 
 

Od 1dubna 2016 jsou opět přistaveny nádoby na bioodpad. 

 

Z 14. zasedání ZO (dne 1. 3. 2016) 

 

1. 3. 2016  31. 5. 2016  31. 8. 2016   30. 11. 2016. 

RŮZNÉ 

Úřad pro ochranu hospodářské soutěže udělil naší obci dvě 
pokuty v souvislosti s nesprávným zadáním veřejných zakázek 

v září 2014 (za minulého starosty) 

 Obnova ulice Luční  
 Obnova ulice Pohraniční stráže s cyklotrasou 

Za spáchání správního deliktu byla uložena pokuta 
 5 000 Kč 
 4 000 Kč 

Zadavatel (obec Velká Hleďsebe)  v prvním případě ne-
dodržel postup stanovený zákonem, v druhém případě 
provedl prostřednictvím dodatečných informací v říjnu 
2014 úpravu zadávacích podmínek.            Starostka obce 

 
 

POKUTY BUDOU VYMÁHÁNY. 



 
 

 Usedám, abych se jako občan dlouhodobě žijící v obci s vámi podělila o dojmy ze zasedání zastupitelstva obce, kterého 

jsem se v prosinci a v březnu zúčastnila. 

 Protože jsem odešla do důchodu a mám tedy více času, navštívila jsem jednání zastupitelstva, abych posoudila, jak 

zastupitelé pracují ve prospěch nás občanů a ve prospěch obce a také, jak se chovají.  

 Jsme malá obec, tak by se dalo předpokládat, že se všichni zastupitelé zbaví všech svých „mindráků“ a budou praco-

vat ve prospěch 2 000 obyvatel a ne ve prospěch svůj a také chování na veřejnosti bude příkladné. 

 Jaký obrovský byl můj šok, když jsem z obou těchto zasedání odcházela naprosto zklamána z chování pánů Průchy a 

Kovaříka, kteří na žádné jednání nepřinesli jediný konstruktivní návrh, ale jejich účast spočívala jedině a pouze v útocích na 

paní starostku. Ta, k mému podivu, na všechny nesmyslné útoky reagovala velmi klidně, slušně a konstruktivně. 

 Na mě, na občana, to udělalo dojem, že tito pánové se nezajímají vůbec o nic, nespolupracují a jejich jedinou úlohou 

je za každou cenu být v opozici, škodit, útočit, ať to stojí, co to stojí. 

 Dokonce jejich chování dostoupilo vrcholu, když pan Průcha velmi dlouho hovořil, už ani nevím k čemu, protože to 

nemělo ani hlavu ani patu, a jeden občan se ozval, ať už svoji řeč ukončí, že je to k ničemu. Pan Průcha se na něj osočil, že je 

demokracie (jestli vůbec ví, co to slovo znamená) a že si může mluvit, jak dlouho chce, a ať tedy odejde, když se mu to nelíbí. 

 To jsem si bláhově myslela, že své urážky vyčerpal, ale opak byl pravdou. Po hlasování o schválení akce „Mezi nebem 

a zemí“ na 25. 6. 2016, mimochodem na ten den už byla dlouho dopředu avizovaná akce – oslava 70. výročí založení Sokola a 

85 let založení radnice, se někteří zastupitelé obce zdrželi hlasování, např. paní Jašíčková. Na ni pan Průcha hrubě a sprostě 

zaútočil slovně, když krátce předtím mluvil něco o demokracii, že se jí to tak dotklo, že se omluvila a předčasně schůzi opustila. 

 Možná jste nabyli dojmu, že nejsem nakloněná akci „Mezi nebem a zemí“. Ale tak to není, právě naopak. Velmi kvi-

tuji všechny akce, které se pořádají ku prospěchu obce a občanů. 

 Ale platí takové jedno základní pravidlo slušnosti, že o každé akci, kterou chci pořádat, bych přinejmenším dopředu 

měla informovat starostu obce a domluvit se s ním na termínu, a pak teprve začít něco organizovat, určitě ne naopak. 

 Pan Průcha na každého útočil, obviňoval ze lži, přičemž se bránil, že slovo lež nepoužil (abych upřesnila, použil slova 

nemluvíte pravdu), načež jsem ho upozornila, že tato slova jsou synonyma a hledat synonyma se učí děti ve 3. třídě základní 

školy… 

 Schůze zastupitelstva jsem se zúčastnila mimo jiné také proto, abych se dozvěděla, jak daleko je příprava rekonstrukce 

ulice v Klimentově č. 116 a 117, která je dlouhodobě v havarijním stavu a na kterou minulé vedení v čele s panem Kovaříkem 

pozapomnělo. Tato komunikace vůbec nebyla zavedena do projektu, jak jsem se dověděla. 

 Ptala jsem se tedy pana Kovaříka, kdo za tuto nedbalost nese zodpovědnost, kdo projekty kontroloval a podepisoval, 

tak poprvé řekl pravdu, že on. 

 Celý život jsem pracovala s dětmi, s lidmi a vím, že i nepříjemné věci se dají říct s noblesou, ale chování těchto dvou 

pánů mě zaskočilo, ne překvapilo, protože v době starostování pana Kovaříka se tato atmosféra stala normou. Normou moci. 

Já mám vždy pravdu a ty, občane, mlč, do toho ti nic není. A bohužel toto chování uplatňuje stále, a proto bychom se měli jako 

občané zúčastňovat jednání zastupitelů a vnímat tak nejen činy, které pro nás uskutečňují, ale také, jací jsou to lidé, kterým 

jsme dali hlas a zda si naši důvěru vůbec zaslouží. 

 Mgr. Helena Tannertová 
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Vážení spoluobčané. 
 Rád bych se s Vámi, kteří se pravidelně neúčastní jednání našeho zastupitelstva, podělil o několik postřehů z po-
sledního jednání, které se konalo dne 1. 3. 2016. Jsem poměrně pravidelným účastníkem většiny jednání, takže si troufám 
tvrdit, že vcelku objektivně mohu posoudit zejména jejich společenské a kulturní úrovně, z pohledu nezúčastněného divá-
ka. Pochopitelně, že nemohu vždy, vzhledem k tomu, že nemám dost relevantních informací, k některým projednávaným 
problémům, objektivně posoudit na čí straně pravda je a na čí nikoliv. Proto Vám předkládám svůj subjektivní pohled pou-
ze na „společenskou a kulturní“ úroveň těchto jednání. Mohu zcela zodpovědně prohlásit, že osobní urážky, invektivy, na-
padání a vyhrožování se v podstatě pravidelně opakují na každém jednání zastupitelstva, kterého jsem byl účastníkem. Z 
mého laického pohledu bylo vyvrcholením nevkusu právě toto poslední jednání, kterého se zúčastnil neobvykle větší počet 
našich spoluobčanů. A to mi tak trochu utvrdilo v tom, že právě vyšší účast na jednání zastupitelstva byla důvodem k tomu, 
že někteří zastupitelé ve svých vystoupeních skutečně excelovali. Jednání bylo vrcholem nevkusu a ukázkou nejen politic-
kého, ale i lidského marastu při jednotlivých vystoupení některých zastupitelů. 
 Po zahájení jednání se slova chopil p. B. Kovařík, který předvedl poměrně rozsáhlou slovní ekvilibristiku na téma 
osobní námitky. Jeho vystoupení bylo velice obsáhlé a dlouhé, ale bohužel z přítomných cca 30 občanů, kteří se přišli podí-
vat na „své“ zastupitele jak si plní své předvolební sliby, tomuto vystoupení skoro nikdo neporozuměl. 
 Poté následoval další bod jednání, který mě přiměl k napsání těchto řádků. Zastupitel M. Průcha prosadil do pro-
gramu jednání bod týkající se rozhodnutí rady ve věci výpůjčky areálu kasáren na akci „Mezi nebem a zemí“. Tento bod se 
stal roznětkou mezi zastánci a odpůrci tohoto projektu. Nejsem kompetentní k tomu, abych hodnotil relevantnost koneč-
ného rozhodnutí, ale vrcholem “causy“ bylo hlasování o tom, zda se akce „Mezi nebem a zemí“ bude konat ve stejný termín 
jako akce oslavy 75 let TJ Sokola a 80 výročí založení radnice. Byla to dlouhá debata, kdy si každý stál za svým stanoviskem 
a nikdo nechtěl ustoupit. No a tak nastalo hlasování, které mělo rozhodnout o tom jak a kam se celá „causa“ posune. Vážím 
si zastupitelů, kteří hlasovali, a to jak pro tak i proti. Tito zastupitelé jasně vyjádřili své stanovisko a svůj postoj k této pro-
blematice, ale nepochopím rozhodnutí pěti zastupitelů, kteří se z mého pohledu schovali za statut „zdržení se hlasování“. 
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Po tomto jednání jsem měl pocit, že začal předvolební boj, že někteří zastupitelé se bojí vyjádřit svůj postoj a že ani 
žádný názor nemají.  
Další „úsměvným“ bodem večerního jednání byl bod, ve kterém zastupitelé hlasovali o přidělení si odměn. Je zvláštní, 
že v tomto hlasování, až na jedno „zdržení se“ a jedno „proti“, si ostatní zastupitelé uvědomili, že musí mít jasný názor 
- samozřejmě „pro“. A to i v případě souběhů odměn za účast v několika výborech. Vždyť o nic nejde - pouze o peníze. 
A oni si je za svou náročnou a zodpovědnou práci zaslouží. 
 Jednání zastupitelů trvalo přibližně dvě a půl hodiny. Patřil jsem k několika málo jedincům, kteří zůstali až do 
konce. A můj osobní pocit?  Když odečtu dobu strávenou hlasováním, tak celé jednání se v podstatě neslo v duchu 
ústních soubojů a přestřelek dvou „nesmiřitelných“ stran. Na straně jedné vítězná koalice vedená paní starostkou, 
kterou srdnatě bránil její koaliční partner a manžel v jedné osobě. A na straně druhé pánové B. Kovařík a M. Průcha. 
No a samozřejmě byla přítomna tzv. „mlčící většina“, která si celé jednání „úspěšně protrpěla“ a do ničeho se raději 
moc nepletla. Co kdyby si jich někdo všiml....! 
 A na poslední bod jednání „Různé“ se jako obvykle z časových důvodů v podstatě nedostalo. Na to už jako 
obvykle nezbyl čas, zastupitelé již byli unaveni svými vysokými pracovními výkony. A co kdyby se občané třeba začali 
ptát na důležité věci, na věci, které je trápí a které je skutečně zajímají. Vždyť by jim museli odpovědět a třeba i složit 
nějaký ten účet za daný předvolební slib. 
 Závěr: Vážení spoluobčané, po absolvování posledního jednání jsem si uvědomil, jak prozřetelné bylo roz-
hodnutí zvolit patnáctičlenné zastupitelstvo a tudíž i radu obce. Nedokážu si představit, kdybychom měli být svědky 
takovýchto „show“ každý měsíc. Ale na druhou stranu doporučuji každému, kdo se 1 x za tři měsíce nudí a nebaví ho 
dosledovat v televizi v18:00hod. na televizi Prima pořad „Prostřeno“, ať se přijde podívat. Opravdu to stojí za to…… 

Show must go on......                   

Václav JELÍNEK 

 

 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Milí čtenáři,  
 běžně nereaguji na články, které otiskujeme v tomto časopisu, ale tentokrát učiním výjimku. Pan Jelínek poslal 
redakci svůj příspěvek s poznámkou: „Moc nevěřím, že projde přísnou, ale spravedlivou redakční cenzurou, ale co kdy-
by...“ Jeho článek neprošel žádnou redakční cenzurou - je otištěn bez jakékoliv korekce.  Protože jsem se však zmiňované-
ho zasedání zúčastnila coby zastupitelka a jsem v článku - byť nepřímo - zmiňována, považuji za svou povinnost nemlčet a 
na některé zveřejněné informace zareagovat.  
 Pan Jelínek mluví zasvěceně o tom, co viděl a slyšel na posledním zastupitelstvu, čeho byl svědkem… Ale již jeho 
zmínka o akcích pořádaných obcí a TJ Sokol ve značné míře napovídá, že ne všechny informace jím zveřejněné budou 
pravdivé. TJ Sokol totiž slaví ne 75 let, jak píše, ale 70 let od svého založení a ani v případě 85. výročí otevření nové hleď-
sebské radnice se mu nepodařilo strefit do správného čísla. Další menší matematický úlet se mu povedl při sčítání nás, 
„hříšníků“, kteří si dovolili zdržet se hlasování, když mělo zastupitelstvo rozhodnout o konání dvou velkých akcí v jednom 
termínu. I dle zápisu bylo těchto provinilců o jednoho méně, než postřehl pisatel předchozího článku. To vše bych asi ani 
nekomentovala, kdyby autor článku nezahrnul do svých nadmíru kritických slov paušálně (ne)projevy všech zúčastněných 
zastupitelů. Nepovažuji se za tzv. ‹‹mlčící většinu“, která si celé jednání „úspěšně protrpěla“ a do ničeho se raději moc 
nepletla>>.  
 Osobně jsem se do diskuze týkající se akce „Mezi nebem a zemí“ zapojila několika dotazy a připomínkami. Na 
rozdíl od projevů řečníků vystupujících přede mnou jsem však použila krátkých, pokud možno srozumitelných vět, proto je 
možná pan Jelínek přeslechl.  (Ne všechny jsou uvedeny v zápisu, ale přítomný občan je jistě zaznamenal, třeba jen proto, 
že některé byly oceněny potleskem.) Pro  připomenutí - ptala jsem se např. pana Průchy bezprostředně po ukončení jeho 
vystoupení na termín, kdy si organizátoři zmiňované akce podali na obec žádost o výpůjčku areálu. Přišlo mi totiž podivné, 
že je akce prezentována na jedné sociální síti, a to v době, kdy s paní starostkou nebyl žádný konkrétní termín domluven. 
Mgr. Průcha mi nebyl schopen odpovědět a odkázal mě na přítomné organizátory. Ti přiznali, že se žádostí za paní starost-
kou zašli až v únoru letošního roku, ačkoliv na sociální síti projekt propagovali již od začátku podzimu.  
 Nejsem a nikdy jsem ani nebyla odpůrkyní tohoto projektu, a proto jsem ho navrhla přeložit kvůli připravovaným 
obecním oslavám na neděli.  Argumentovala jsem – podobně jako někteří zúčastnění občané - slovy, že představitelé obce, 
která byla prezentována jako spoluorganizátor akce „Mezi nebem a zemí“, by měli mít možnost se této akce zúčastnit. 
Navíc by byla obec schopna zajistit pracovníky, kteří by se podíleli na úpravě terénu a pomáhali v průběhu samotné akce, 
jak tomu bylo v předchozích dvou ročnících. To by v případě souběžného konání obou akcí bohužel nešlo. Návrh byl ze 
strany pořadatelů striktně zamítnut s tím, že jsou toto schopni zajistit bez pomoci obce, a z úst opozičních zastupitelů se 
začalo opakovaně ozývat varovné - POZOR, pokud původní termín neschválíte, máte na svědomí konec jedné vynikající 
tradiční akce!! 
 Nepřipomíná vám to trošku vydírání? Mně ano, a proto jsem nehlasovala pro souběžné konání obou akcí. Na 
druhou stranu jsem nechtěla preferovat jednu akci na úkor druhé. Tudíž jsem nehlasovala ani proti. Vždyť bych měla přece 
podle slov několika zastupitelů na svědomí konec akce (jíž mimochodem schválilo minulé zastupitelstvo stálý termín koná-
ní na věčné časy!!!), o které si opravdu myslím, že má smysl.  
  
  



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Tím „odsouzeníhodným“ zdržením se hlasování jsem v podstatě chtěla dát najevo, a jak jsem měla možnost zjistit 
po skončení zastupitelstva několik žen zastupitelek také, že si přeji (přejeme), aby obě akce proběhly, ale ve dvou různých 
termínech. Tolik k vysvětlení. 
 Každopádně se i v současné době stále domnívám, že tím, co rozhodlo o nerealizaci projektu Mezi nebem a zemí 
v prostorách klimentovských kasáren, nebylo ani tak naše hlasování, jako neprofesionální přístup organizátorů při zabez-
pečování podmínek zmiňovaného projektu (v tomto případě těch časových), nedostatečná, možná by se dalo říci téměř 
nulová komunikace s obecním úřadem do února 2016 a v neposlední řadě arogantní chování některých osob stojících na 
straně pořadatelů a hájících jejich požadavky za každou cenu.  

 Lenka Lapská, zastupitelka 

Tragikomedie z druhé řady 
    Navštívil jsem po dlouhém čase zasedání Zastupitelstva obce, v pořadí již čtrnácté. Našel jsem si místo ve 
druhé řadě, takže jsem měl vše takříkajíc z první ruky.  

 Zastupitelé si vlastně zasedání odpracovali den předtím na pracovní schůzi, kde si ozřejmili a ujasnili všech-
ny detaily projednávaných věcí a tak zasedání probíhalo věcně a bez zbytečného zdržování. Tedy; bývalo by bylo 
probíhalo, nebýt dvou členů opozice, kteří se stylizovali do rolí špatných klaunů v laciném cirkuse. Prvního jsem 

sledoval ze vzdálenosti asi dvou metrů, takže jsem nemohl nevidět, jak se neustále ošívá, vrtí a nevydrží vteřinu 
v klidu. Nepočkal ani na schválení programu schůze a přihlásil se s námitkou. Očividně přemotivován, nebyl schopen 
svoji námitku přednést tak, aby měla hlavu a patu a dala se zapsat do zápisu jednání. Jeho námitka byla ovšem zcela 

mimo mísu stejně jako všechny další, které následovaly. Přesto mu paní starostka vše trpělivě vysvětlila a věcně do-
ložila. Dotyčný totiž na pracovní schůze zásadně nechodí, takže nic neví. Hlavní číslo svého ubohého programu si 

pan zastupitel schovával právě na chvíle, kdy mu paní starostka odpovídala. Propukl vždy v takový smích, až se mu 
břicho, ramena, celé tělo třáslo jako sulc. (Pardon, huspenina.) Útrpně vzdychal, zdvihal oči k nebi, nevěřícně vrtěl 
hlavou a každou částečkou svojí bytosti se snažil dát najevo, jak zoufale trpí neumětelstvím a neschopností starostky, 

které jest mu souzeno snášet. On, Marxem a Leninem vyvolený, k funkci Největšího Starosty předurčený…Jediné, co 
mi při jeho námitkách přišlo směšné, bylo jeho zvučné a úsečné „VŠE“, kterým vždy ukončil uhuhlanou a těžko 
srozumitelnou námitku. Zcela živě jsem viděl siouxského náčelníka Bláznivého koně (Tashonka Witko) jak končí 

svojí řeč u poradního ohně rázným HOWGH. 
    Zmocnil se mě intenzívní pocit Fremdschämen. Tohle nepřeložitelné slovo znamená, že se stydíte za chování 
cizího člověka, je vám za něj trapně a zároveň je vám ho líto, že se neovládá. Jeho vystoupení byla zoufalejší a zoufa-

lejší. Zamotával se do lží, napadal záležitosti, které sám způsobil, zapíral, jako když chytnou Pepíka, když rozbil 
okno, a on si pořád vede svou:“ já jsem nic nerozbil, to Franta.“ Jsme bohužel svědky totálního rozpadu lidské osob-

nosti doslova v „přímém přenosu.“ Přišel o moc, kterou tolik miloval a dával jí náležitě všem najevo, a ještě ke vše-
mu mu šéfuje ženská! (Pozorný divák zaregistroval mužských šovinistů v zastupitelském sboru ještě několik.) Pro ty, 
kteří to ještě nepoznali, tím politováníhodným aktérem byl náš bývalý starosta Bohumil Kovařík. Jeho parťák je však 

jiná káva. Tak samožerného člověka jsem neviděl několik desetiletí. Oslněn vlastní důležitostí a vlastnictvím titulu 
Mgr. mluví do všeho a při každé příležitosti. Na dotaz čeho že je magistrem, pyšně odpověděl, že všeho. Ukázalo se, 
že náš Všemagistr je nedostižným mistrem zejména v mlácení prázdné slámy. Na rozdíl od svého stranického vodiče 

dokáže hovořit souvisle a svoji řeč zhusta „vyfutrovává“ paragrafy a odstavci Zákona o obcích. Po sáhodlouhé před-
nášce však posluchač netuší, o čem byla řeč. V jedné chvíli, když už přes hromadu vymlácené slámy nebyla vidět 

rada v čele stolu, se ozvala jedna občanka, jestli by s tím nemohl skončit. Se zpupnou arogancí se na ni Mgr. Martin 
Průcha obořil: „Já můžu mluvit, jak dlouho chci, protože jsem zastupitel!“ Připomněl mi situaci, kdy jsem jako pore-
voluční místopředseda MěNV v Mariánkách zdědil po bolševicích  d e v a d e s á t i č l e n n ý  poslanecký sbor. 

Lampasácko-policajtských úderek v něm bylo tolik, že by se nevešly ani do dvou obrněných transportérů Varšavské 
smlouvy. Chlapci sypali písek do soukolí, torpédovali každou snahu něco vytvořit, zdržovali, prudili. Ale to se brzy 
vyřešilo malým opatřením a pomohlo to.    
 Když došlo na hlasování o zvýšení odměn zastupitelům, nastalo v sále oživení. Několik – jak to jen říci- 
jednodušších občanů zbystřilo pozornost. Tak, jak příliš nerozuměli předcházejícím zprávám kontrolní a finanční 
komise, rázem se stali experty na projednávanou záležitost. Odměnám, hlavně těm cizím a tím pádem nezaslouženým 

přece rozumí každý. Že se o nich hlasovalo, protože to ukládalo vládní usnesení, a že šlo o závratnou sumu 17 Kč 
brutto, nebylo na překážku malé české závisti. Práce zastupitelů a zejména rady a komisí je nevděčná a náročná. 

Když pak přijdou hodiny přípravy, studia materiálů a seznamování se s neznámou problematikou vniveč zásluhou 
dvou exhibicionistů, je každá odměna nicotná. 
    Hlasovalo se také o vyvěšení tibetské vlajky 10. března, v den sedmapadesátiletého výročí znásilnění malého 

Tibetu obrovskou Čínou. Všichni zastupitelé byli pro, až na dva. Kteří to tak asi mohli být? 
 
    Nechtěl jsem popisovat celý průběh zasedání bod po bodu. Podělil jsem se jenom o svoje dojmy z nejsilnějších 

okamžiků. Doporučuji každému, aby se na jednání Zastupitelstva obce přišel podívat.  
Po skončení zasedání došlo k jedné zajímavé epizodě, o které vám povyprávím v příštím čísle Lupenů.  

 

Jen co přemůžu vrozenou lenost a napíšu je.                Václav Bartůšek 
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Millerová J. Starožitnosti pod lupou  Philbrich D.  V srdci moře    

Ellison J. Drobný poklesek  Urbaníková E. Nakresli mi vítr     

Brown S. Nízký tlak  Šmíd J.  Ennio Morricone     

Hannach S. Bludná sdělení  Faber D.     Mnichov 

Jacson l.  Prokletí  Dreisbach a kol.  Domácí chleby a pečivo     

Thomas S.  Zločin v Yorku  Robbe - Grillet A. Nacisté ve službách USA     

Coben H.   Chybíš mi  Lada J. Česká přísloví     

MacKenzie S.  Jak překvapit lorda Jacka  Nazarov P.  Jižní Afrika     

Beverly J. Sázka na věno  Jandejsková J. Jedním tahem     

Lewis S.  Pravda o tobě  Whitton H.  Poslední Lucemburk     

Valko T.  Arabská dcera  Rehn H. Poslední felčarka     

Wilder J.  Topím se v tobě      Vondruška V. Mrtvý posel     

Strayerd Ch.  Divočina  Healey E. Kam se poděla Elizabeth     

Reichs K. Kosti nikdy nelžou  Hawkins P. Dívka ve vlaku     

Dübell R. Hněv nebes      Niedl F.  S vlčí hlavou v erbu     

Treadway J. Smrt má oči mojí dcery      Niedl F.  Slunce na útěku    

Rollins J. Šestý zánik     Haberer M.  Mrazuvzdorné sukulenty a kaktusy     

Melichar R. Když žena muže kárá     Hunter J. Hraběnčino přiznání    

Torre A. Černé lži      Doležalová M.  Kafe a cigárko 

King S. Okamžik všeho      Niedl F. Návrat mistra    

Deaver J. Říjnový seznam     Mottl s. Válka před válkou     

Steel D. Přesilová hra  Tarrt D. Stehlík   

Vondruška V. Husitská epopej III      Nesbo Jo.   Syn;   Půlnoční slunce 

Ludlum R. Bourneova totožnost  Keleová - Vasiliková  Cukr a sůl     

Vašák J Česká domácí kuchařka      Cole M. Dobrý život     

ZPRÁVY Z OBECNÍ KNIHOVNY                                 5 

KNIŽNÍ NOVINKY 

BESEDA - Havajské ostrovy 

 Dne 31. 3. od 17 hodin, proběhla  v obecní knihovně 
další ze zeměpisných přednášek. Tentokrát o Havajských ostro-
vech.  
 Cestovatel a spisovatel pan Petr Nazarov tentokrát až do 
půl osmé představoval jednotlivě podrobně všechny Havajské 
ostrovy. Vyprávěl o jejich obyvatelích, životě na jednotlivých 
ostrovech. O klimatu, zvycích, přírodě, sopkách, svatbách, smut-
ně proslulém poloostrově malomocných, dopravě na ostrovech, 
záplavách, zvycích místních obyvatel, turistickém ruchu, známé 
pláži Wai-kiki, vše za doprovodu filmů, hudby a fotografií. Přivezl 
i ukázky domorodých ozdob, podprsenky z kokosových ořechů, 
korálů a ozdob z mušlí a například ručně malovaný poštovní ko-
kosový ořech, který se posílá místo pohledů.  
 Úžasný zážitek opět zakončil vylosováním dvou zúčast-
něných posluchačů, kteří vyhráli knihu a originální fotografie.  
 Ani se nám nechtělo domů. Již teď se těšíme na další 
přednášku o Americe a jejích původních obyvatelích.      

 (Jaroslava Brožová Lampertová) 
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PETR KREUZ 

 

 

Kurz pro seniory se vydařil 

 Vážení spoluobčané,  
 nápad zorganizovat počítačový kurz pro seniory se zrodil v obecné 
knihovně. Pan Kreuz dal dohromady partu seniorů, kteří projevili zájem o počí-
tače.  
 Za podpory starostky a ředitelky ZŠ ve Velké Hleďsebi se tento kurz 
uskutečnil od 11. ledna do 9. února ve 20 výukových hodinách.  
 Senioři se seznámili se základním ovládáním počítače, naučili se edito-
vat text ve Wordu a uložit si ho. Vytvořili si jednoduchou tabulku v Excelu. Dále 
si zkusili prezentační program Powerpoint. Na internetu si vytvořili mailovou 
adresu, přihlásili se na sociální síť Facebook. Naučili se vyhledávat informace na 
internetu, jako je vlakové spojení, počasí, archiv ČT, recepty, nakupování v e- 
shopech a další praktické informace.  
 Velice se mi líbil přístup seniorů, zvlášť jejich vzájemná spolupráce. V 
průměru se jednotlivých hodin účastnilo 10 až 12 seniorů. Závěrečná práce 
potvrdila, že se absolventi kurzu něco naučili.  
 Kurz pořádala obec Velká Hleďsebe a byla pro seniory zdarma. 
 V případě zájmu budeme kontaktovat v říjnu 2016 občany, kteří by měli 
zájem o další kurz. Ten by proběhl začátkem listopadu.  
 Na závěr bych chtěl ještě jednou poděkovat za vstřícnost starostce Ing. 

Brožové Lampertové a ředitelce ZŠ Mgr. Lence Stehlíkové. Mohli jsme společně 

pro naše seniory připravit konečně něco užitečného, což se mi za mého působe-

ní v zastupitelstvu nepodařilo. Ing. L. Špimer (ČLEN KOMISE PRO SPORT A VOLNÝ ČAS) 

                                                                                                                                          

 

 Těsně před koncem loňského roku, mezi svátky, 
svolal místostarosta obce p. Igor Panuška pracovní schůzku 
stavební komise. Uskutečnila se v MŠ v Tyršově ul. 
Skutečnosti zjištěné na místě nebyly povzbuzující ani opti-
mistické. Kromě zanedbané údržby, vyžadující opravy 
vnitřních omítek a obkladů, bylo největším překvapením, 
v jakých hygienických podmínkách byla MŠ provozována. 
Sprcha - s malým el. ohřívačem TUV s nedostatečnou kapa-
citou. Podobně kuchyňka - s malým el. ohřívačem TUV opět 
s nedostatečnou kapacitou. V umývárně, kde je umístěno 
několik dětských umyvadel, bohužel netekla dlouhodobě 
voda studená ani teplá.  
Tady se nejedná o pochybení, ale o neschopnost a přede-
vším nezodpovědnost dnes už bývalé ředitelky MŠ paní 
Kóšové vůči malým dětem a jejich rodičům. 
Zarážející je rovněž, že vlastník a zřizovatel (Obec V.H.) sice 
realizoval novou plyn. kotelnu, ve které je umístěn velký 
zásobník TUV (teplá užitková voda), ale jaksi se „pozapo-
mnělo“ přivést teplou vodu ke všem zařizovacím předmě-
tům.  
Vlastně se není čemu divit, když bývalý starosta obce p. 
Kovařík se věnoval a věnuje více funkcionaření a politika-
ření. Lidé bez zájmu a jakékoliv odborné způsobilosti nej-
sou schopni zvládnout tak jednoduchý stavebně technický 
problém. Pro obec a především pro občany V.H. ztracené 
dva roky. Přitom stačili pracovníci obce pod vedením pana 
Kaloda a šikovný instalatér (p. Dvořák) a problém je vyře-
šen. Za to jim patří poděkování! 
Malé děti se nemůžou bránit, jsme to my dospělí, kteří jim 
musíme vytvořit zdravé prostředí a podmínky pro získávání 
základních hygienických návyků!                      

Miroslav Brož  
(PŘEDSEDA KOMISE PRO VÝSTAVBU A  INVESTICE RO V.H.) 

 

MICHAEL  JACKSON REVIVAL, ANEB OSLAVA MDŽ 
 
 V sobotu 12. 3. 2016 proběhla ve Schlosshotelu 
v Klimentově opět jedna z řady vydařených akcí pořá-
daných Obcí Velká Hleďsebe a její kulturní komisí. Se-
tkala se s mimořádným zájmem občanů. Na oslavu 
MDŽ byl pozván známý imitátor Michaela Jacksona, se 
kterým si zavzpomínali na populární popovou hvězdu. 
Po jeho úžasném vystoupení následovalo focení a auto-
gramiáda. S „Michaelem“ se mohli vyfotit všichni pří-
chozí a každý z nich obdržel i fotografii s podpisem. 
 K svému svátku dostaly ženy v průběhu večera 
navíc krásný tulipán.  
 Velké poděkování patří zaměstnancům 
Schlosshotelu a hlavně panu Ivanu Číčkovi provozova-
teli, který se na celé akci podílel i finančně.  Večer 
se velmi líbil, o čemž svědčila velká účast návštěvníků, a 
to nejen z Velké Hleďsebe. 

 Marcela Kyselová, 
(PŘEDSEDKYNĚ KULTURNÍ A SOCIÁLNÍ KOMISE) 

 
 

 

ZPRÁVA KOMISE PRO VÝSTAVBU A  INVESTICE 
 

 

 

 

 ZPRÁVA KULTURNÍ A SOCIÁLNÍ KOMISE 
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KONTROLA HOSPODAŘENÍ NA ČÍSI „PODNĚT“ 

 Ve dnech 1. a 2. března proběhla na obecním úřadě kontrola z Kraj-

ského úřadu Karlovarského kraje - odboru kontroly. Byla zaměřena na pře-

zkoumání hospodaření obce Velká Hleďsebe za rok 2015. Kontrola na 

"PODNĚT", sledovala hospodaření nejen půl roku zpětně, ale za celý rok 

2015, tedy včetně  prvního pololetí, které bylo již dříve zkontrolováno. Vý-

sledek je za " A" . Byli jsme ohodnoceni na výbornou. Při kontrole nebyly 

zjištěny žádné závady, chyby ani  nedostatky. 

 

 

PLACENÁ INZERCE 
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KOTLÍKOVÉ DOTACE 

 Dne 26. února pro-
běhl v knihovně obecního 
úřadu ve spolupráci Obce 
s Krajským úřadem Karlo-
varského kraje a za hojné 
účasti našich občanů se-
minář k problematice, žá-
dostem a podmínkám kot-
líkových dotací. Občané 
mohli podávat konkrétní 
dotazy, obdrželi tiskopisy 
k podání žádostí a pracov-
níci Krajského úřadu jim 
poradili, jak je vyplnit.  
 O seminář byl ob-
rovský zájem, a to nás veli-
ce těší.  
 Současně nás vaše 
hojná účast utvrzuje v tom, 
že pořádat další takovéto 
aktivity je pro naše občany 
opravdu přínosné a pouč-
né. 
 

PODĚKOVÁNÍ 
Ráda bych poděkovala paní Barboře Kselíkové – Zajanové, paní 
Marii Brtníkové, panu Vegnerovi, panu Květoňovi, panu Špime-
rovi a všem dalším za spolupráci při organizování různých akcí.                                      
 

 SOUTĚŽ O NEJKRÁSNĚJŠÍ KVĚTINOVOU VÝZDOBU V NAŠÍ OBCI 
 

Obec Velká Hleďsebe vyhlašuje  1.ročník soutěže O 
nejkrásnější květinovou výzdobu. Fotografujte proto 
svá okna, balkóny, terasy, zahrádky a ta nejhezčí fota 
posílejte na mailovou adresu redakce.  
 Vyhodnocení proběhne na podzim tohoto roku. 
Vítězové se mohou těšit na pěkné ceny. 
 

 

 
J. Brožová  Lampertová 

starostka  
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Co se událo? 
 3. 12. 2015 děti navštívil Mikuláš s čertem a andělem.  

 12. 12. 2015 se děti sešly před moštárnou v Klimentově na 

tradičním předvánočním "Zpívání u moštárny". Kvůli ne-

moci jich bylo jen málo, ale rodiče pomohli se zpěvem, a tak 

se akce všem líbila. 

 15. 12. 2015 přišel tajně do naší školky "Ježíšek" ( letos mu 

moc pomohl pan Ambrož) a přinesl dětem spoustu krásných 

dárků, jen dva dárky už nepobral, ty přišly až ve čtvrtek. Dě-

ti z obou tříd si společně zazpívaly koledy a pak už se nadě-

lovalo. Nové hračky se moc dětem líbily.  

16. 12. 2015 proběhla Vánoční besídka.  Rodiče přinesli na 

ochutnání vánoční cukroví. Děti si pro maminky a tatínky 

připravily krásný program. 

 Od 1. 1. 2016 se stala na základě výběrového řízení novou 

ředitelkou MŠ p. Lenka Charvátová 
 Nový kalendářní rok nám začal sněhovou nadílkou a tak 

jsme s dětmi hodně času trávili na kopci s klouzáky, stavěli 

jsme sněhuláky a užívali si sněhu. Nezapomínali jsme ani na 

doplňování krmelce kaštany, které jsme nasbírali na podzim. 

S velkými dětmi jsme se byli podívat i na sjezdovku v Mari-

ánských Lázních. 

 
 S druhou třídou jsme před zápisem do 1.třídy ZŠ navštívili 

místní ZŠ a v ní naše loňské kamarády ze školky. Děti si vy-

zkoušely sezení v lavici, psaní na tabuli a společně jsme si 

zazpívali. 

 
 měli jsme ve školce karnevalový rej masek s tématem 

„Masopustu“, navštívili jsme v rámci „týdne knihy“ 

místní knihovnu, se zimou se rozloučili vynášením „Mo-

rany“ a hozením do „Kosího potoka“.  

 Se staršími dětmi jsme letos opět začali jezdit do ML do 

solné jeskyně. 

 s našimi rodiči a prarodiči proběhlospolečné velikonoční 

tvoření ve školce na dílničkách, kdy si děti vyrobily za-

jíčky, slepičky a ozdobily perníčky. 

 

 

 

 

 Barbora Milfaitová 

 

Co se událo? 
 MIKULÁŠSKÁ BESÍDKA - 4. 12. 2015 
 VÁNOČNÍ KONCERT - 8. 12. 2015   

Děti se zaposlouchaly do  koled, které hráli žáci ZUŠ 
v Mariánských Lázních. 

 VÁNOČNÍ VESELÍ - 12. 12. 2015 – moštárna v Klimentově 
(děti přednášely básničky) 

 VÁNOČNÍ BESÍDKA - 17. 12. 2015  

Na úvod děti zatancovaly "PTAČÍ TANEC ", poté předvedly 

pásmo básní a písní s doprovodem na hudební nástroje. 
Následovalo rozbalování dárků u stromečku společně s 
rodiči. Na závěr si děti mohly vyzkoušet zdobení perníčků, 
které pro ně připravila slečna Terezka. 

 před vánočními svátky se uskutečnila NÁVŠTĚVA PANÍ 
STAROSTKY A ZAMĚSTNANCŮ OÚ. Děti přednesly krátké 
pásmo písniček a básniček a předaly malé dárečky 
a přáníčka. Za básničky dostaly sladkou odměnu. 

 Hned nato NÁVŠTĚVA ZŠ, kde se děti předvedly školákům 
a mohly zde ochutnat cukroví. 

 ZÁPIS DO 1.TŘÍDY:     27. 1. 2016    - ZŠ VELKÁ HLEĎSEBE 
                                  5.- 6. 2  2016    - ZŠ MARIÁNSKÉ LÁZNĚ 

 KARNEVAL - 23. 2. 2016  

Děti si připravily masky, ve kterých se předvedly rodičům, 
zatancovaly si a také zasoutěžily. Za odměnu dostaly pře-
kvapení. 

 DIVADLO -  29. 2. 2016 - "O VODNÍČKOVI" 
 DIVADLO  - 4. 3. 2016 : "O PALEČKOVI" – v něm si děti 

vyzkoušely třídit odpad. 
   

Co děti čeká? 
 

 VÝLET S DIVADLEM Z BEDNY - květen nebo červen 
Kam : Rozhledna Diana v Karlových Varech 
Program :  Jízda lanovkou 
                   Motýlí farma 
                   Procházka po tropickém skleníku 
                   Výroba dárku 
                   Pohádka 
Cena : 150,-Kč + možnost objednání oběda za 50,-Kč 
 

 
                                

 

UZAVŘENÍ MŠ O LETNÍCH PRÁZDNINÁCH 

KLIMENTOV - červenec - zavřeno  od 4. 7. do 29. 7. 2016 
                        - srpen       - otevřeno (pouze pro děti pracují-
cích rodičů)    od 1. 8. do 26. 8. 2016 

 MŠ bude otevřena    od 1. 9. 2016 
 

VELKÁ HLEĎSEBE – srpen – zavřeno od 1.8. - 31. 8. 2016 

 
POZOR! 

Zápis do mateřské školy Klimentov je ukončen  
z důvodu naplnění kapacity na rok 2016/2017. 

 

Informace byly čerpány z webových stránek MŠ. 

POZVÁNÍ PRO VEŘEJNOST 

Zápis dětí do Mateřské školy ve Velké Hleďsebi  

se uskuteční ve středu 20. 4. 2016 od 8 - 15 hodin. 

 

 
 

http://msvelkahledsebe.rajce.idnes.cz/Hry_na_snehu_4._a_5.1.2016
http://msvelkahledsebe.rajce.idnes.cz/Ve_skole_20.1.2016
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 AKCE, KTERÝCH JSME SE ZÚČASTNILI 

 23. 11.2015 se DEVÁŤÁCI zúčastnili 1. regionálního kola soutěže „HLEDÁME 
NEJLEPŠÍHO MLADÉHO CHEMIKA ČR 2015/2016“. 

 25. 11. 2015 se ŽÁCI 6. TŘÍDY zúčastnili tanečního vystoupení „LISTOPAD“, 
které se konalo na scéně Městského divadla. 

 26. 11. 2015 se SEDMÁCI vydali na exkurzi do plzeňské TECHMANIE. 
 7. 12. 2015 proběhlo vyhlášení výsledků 16. ročníku soutěže NEJKRÁSNĚJŠÍ 

VÁNOČNÍ OZDOBA. Na výherce ozdob čekaly opět krásné odměny 
  

 
 V úterý 8. 12. 2015 si 2. TŘÍDA prohlédla vánočně vyzdobené Mariánské Lázně. Navštívila výstavu "BETLÉMY" 

se zajímavou přednáškou o jejich vzniku a o vánočních tradicích. 
 4. 12. 2015 navštívil děti z naší školy MIKULÁŠ SE TŘEMI ANDĚLY A MNOHA ČERTY. Některé žáčky obdarovali 

andělé bonbónky a lízátky za to, že byli po celý rok hodní, jiné ale vyvolal Mikuláš před tabuli (jejich jména četl 
z Knihy hříchů), aby místo sladkostí dostali uhlí. Celou akci skvěle připravili žáci 9. třídy. 

 8. 12. 2015 se tři nejúspěšnější žáci 9. třídy zúčastnili druhého kola soutěže„HLEDÁME NEJLEPŠÍHO MLADÉHO 
CHEMIKA“, které se pro základní školy z Karlovarského kraje konalo na SUPŠ v Karlových Varech. 

 12. prosince 2015 se sešli žáci naší školy u moštárny v Klimentově, aby spolu s dětmi z obou MŠ zazpívali vá-
noční koledy. 

 Dne 15. 12. 2015 jela 3. třída do Mariánských Lázní na VÝSTAVU BETLÉMŮ. 
 16. 12. 2015 se odpoledne konala v budově školy VÁNOČNÍ DÍLNA. Žáci si mohli ozdobit perníčky, vyrobit 

vánoční ozdoby, svícny a vánoční přání.  
 Současně ve škole probíhala také VÝSTAVA PRACÍ ŽÁKŮ VÝTVARNÉHO KROUŽKU. 
 17. 12. 2015 se uskutečnila ve školní družině VÁNOČNÍ BESÍDKA. Společně si děti připomněly některé vánoční 

zvyky, vánoční písně a koledy, nadělily si dárky a ochutnaly cukroví. Všichni si užili slavnostní předvánoční ná-
ladu. 

 17. 12. 2015 pekli žáci ze zájmového kroužku ANGLIČTINA HROU tradiční angloamerický zákusek – muffiny. 
Každý žák měl při pečení svou roli – míchání těsta, krájení čokolády, přisypávání mouky… Muffinky se podařily 
a všichni si na nich moc pochutnali.  

 21. prosince 2015 ráno se sešli žáci 1. stupně u stromečků (které si sami nazdobili a poté vystavili v přízemí 
školy), aby si tu zazpívali společně koledy. Na každou třídu čekala i sladká odměna. 

 Téhož dne tradičně přivítali naši ČTVRŤÁCI A PÁŤÁCI žáky ze Základní školy ve Staré Vodě, kteří jim za kyta-
rového doprovodu pana ředitele M. Vlasáka zazpívali a zapískali na flétničky koledy. Žáci  4. třídy zase před-
vedli své VÁNOČNÍ PÁSMO, které nacvičili v hodinách AJ ,a děti z 5. třídy se postaraly o malé občerstvení.  

 Hosté ze Staré Vody svou návštěvu zakončili zhlédnutím DIVADELNÍHO PŘEDSTAVENÍ, které si nejen pro ně, 
ale i pro své spolužáky připravili žáci 8. a 9. třídy.  

 12. 1. 2016 se uskutečnila PŘEDNÁŠKA zaměřená na činnost policie, kriminalitu mládeže a drogovou závis-
lost nezletilých a mladistvých. Vystoupení policisty - příslušníka KP PČR z Tachova - se setkalo ze strany žáků 
9. třídy s velkým zájmem. 

 25. 2. 2016 připravili pro širokou veřejnost v klimentovské moštárně žáci 5., 8. a 9. třídy DIVADELNÍ PŘED-
STAVENÍ, které zpestřily svým vystoupením dívky z TANEČNÍHO KROUŽKU.  

 
 Vstupné bylo dobrovolné a celý výtěžek 1 675 Kč 

poslouží k zaplacení dalšího studia indické dívky  
Alvy Harshithy, již naše škola před čtyřmi roky 
adoptovala. 

 26. 2. 2016 se DEVÁŤÁCI zúčastnili exkurze do 
TECHMANIE PLZEŇ - v rámci projektu Podpora 
přírodovědného a technického vzdělávání v 
Karlovarském kraji, ve kterém spolupracujeme s 
Gymnáziem a obchodní akademií Mariánské 
Lázně. Žáci si měli možnost prohlédnout expozici 
VESMÍR a zhlédli objednaný pořad: HLUBOKÝ 
VESMÍR 3D.                                Mgr. Lenka Lapská 

 

 

Divadelní představení ve škole 

 
Z představení Maryša 



 
 

 

 

 

 

  

 
 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PŘIŠLO PO UZÁVĚRCE MINULÉHO ČÍSLA 

Svět miniatur -  
Mistrovství světa v plastikovém modelářství 2015 

  10                                    SPORT 

   V první řadě bych chtěl tímto způsobem poděkovat 
představenstvu obce Velká Hleďsebe za finanční příspěvek, 
který pomohl uskutečnit cestu naší modelářské výpravy do 
Anglie na Mistrovství světa v plastikovém modelářství 
SCALE MODEL WORLD 2015, konající se každoročně ve 
městě Telford, za účasti nejvyšších špiček.  

 
 Opět jsme se ve světové konkurenci s účastí asi 
1200 modelů v různých soutěžních kategoriích od 420 mo-
delářů z celého světa neztratili a dovezli cenné kovy. 
 Můj syn, Petr Němec, obsadil v kategorii modelů 
plavidel všech měřítek- junioři do 18 let- stříbrnou medaili s 
modelem druhoválečné německé ponorky U-BOOT 23 a v 
kategorii figur - junioři do 18 let- bronzovou medaili s mo-
delem amerického výsadkáře.  
 Osobně jsem v kategorii seniorů získal dvě medaile. 
Stříbrnou v letadlech vrtulových v měřítku 1/72 za model 
meziválečného amerického letadla NORTHROP A-17 a 
bronzovou za model britského proudového letadla 
FOLLAND GNAT T.1 v měřítku 1/72, letadla proudová. Dále 
ocenila porota mé modely cenou COMMMENDED - speci-
ální ocenění- v kategorii letadel v měřítku 1/144 letoun 
MIG-15 v čs. barvách, MIG-21 ve službách letectva Mo-
zambiku a německé ARADO AR-96 v maďarských barvách, 
v kategorii letadel vrtulových, měřítko 1/48.  
 Věříme, že jsme naší obec reprezentovali slušně a 
na závěr připojuji fotografie našich medailových modelů.  
 

S přáním hezkého dne 
MARTIN NĚMEC 

Klimentov 163, Velká Hleďsebe 
 

 

 

 

 

 

 

  STOLNÍ TENIS 

 

 
U-BOOT 23 

P. Němec, stříbro, plavidla junioři 

 

 
U.S. výsadkář 

P. Němec, bronz, figury junioři 

 

 
FOLLAND GNAT T.1 
M. Němec, bronz, 

letadla proudová 1/72, senioři 

 

 

 
HORAŽĎOVICE – 3. 1. 2016 (2. MÍSTO) 

 
HLUK 17. 1. 2016 

 
KARLOVY VARY - 24. 1. 2016 (4. MÍSTO) 

 

ODDÍL STOLNÍHO TENISU 

 
NORTHROP A-17 

M. Němec, stříbro, 
letadla vrtulová 1/72 , senioři 

 

N
A

ŠE
 D

O
SA

V
A

D
N

Í Ů
SP

ĚC
H

Y
 V

 R
O

C
E 

20
1

6
 

  

(J
iř

í M
in

ař
ík

) 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                           SPORT                                  11 

NOVOROČNÍ CYKLOAKCE  

        Již tradičně (po třiadvacáté) se na Nový rok uskutečnila od Cykloservisu Gloss ve Velké Hleďsebi vyjížďka na 
kolech. Na startu se objevilo  celkem 11 nadšených cykloturistů, kteří tímto oslavili příchod Nového roku. Trasa 
dlouhá 27 km  zavedla jezdce do Chodové Plané, kde proběhlo i focení.  
       Během cesty se spřádali plány na cykloakce na letošní rok. O dalších cykloturistických akcích Vás včas bu-
deme informovat.   
                 Zpracoval člen KOMISE PRO SPORT A VOLNÝ ČAS Ing. Špimer Ladislav 
 

 
 

 

 

Vážení spoluobčané,  
 jistě se mezi Vámi najdou sportovci, kteří zdárně 
reprezentují naši obec. Komise pro sport a volný čas tímto 
hledá občany, především z řad mládeže, kteří vynikají svými 
sportovními výsledky na krajské a vyšší úrovni.  Pokud se 
chcete se svými úspěchy podělit i s námi, napište o nich na  
mail: cykloservisgloss@centrum.cz. 
 Komise pro sport a volný čas na podzim vyhodnotí 
jednotlivé příspěvky a ty nejlepší budou finančně ohodnoceny 
v rámci obce. Děkujeme předem za spolupráci.                                                                                      
               Za KOMISI PRO SPORT A VOLNÝ ČAS    Ladislav Špimer 

 kontakt: 604 794 709 

VÝZVA OZNÁMENÍ 

Na hřišti TJ Sokol je veřejnosti 
zpřístupněn Vital park. 
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 12                        STŘÍPKY Z HISTORIE                                     

PAMĚTNÍ  KNIHA   
(pokračování) 

 

OSLAVY ŽIŽKOVY 
11. října bylo tomu 500 let, kdy skonal slavný náš 
hrdina Jan Žižka z Trocnova. Správce školy promlu-
vil o významu tohoto hrdiny a o době husitské. Dle 
schopnosti žáků bylo přednášeno, by čeští žáci 
odnesli si do života ze školy poučení o slavném 
tomto muži a o době historické, která po jeho úmr-
tí následovala. 
POČASÍ V ZIMĚ 
Zimní počasí letos se vyznačovalo svou mírností, 
ježto nebylo ani sněhu ani silnějších ledů. Hostinští 
a řezníci těžce navozili led do lednic. Okolní hory se 
stále černaly a modraly, neboť ani tam nebylo sně-
hu proti jiným letům, kdy bývají již od listopadu 
pokryty sněhem.  
75. NAROZENINY PRESIDENTA T. G. MASARYKA  
7. března připadly 75. narozeniny T. G. Masaryka, 
prvého presidenta Československé republiky, jež 
byl na všech školách dnem feriálním. Slavné tyto 
narozeniny byly oslavovány dosti okázale po re-
publice a také i v cizích státech, což svědčí, jak 
velké úctě těší se náš president za hranicemi. Sprá-
va školy učinila opatření, aby téhož dne tato vý-
znamná událost byla na škole oslavena důstojně a 
místním poměrům přiměřena. Řeč k dítkám byla 
poučná, výchovná a nepolitická. 
ZMĚNA INSPEKTORÁTU 
Při založení školy podléhala škola inspektorátu 
plzeňskému a během roku byla přidělena nově 
zřízenému inspektorátu v Karlových Varech. 
UKONČENÍ ŠKOL. ROKU A VÝZNAM 6. ČERVENCE 
Letošní školní rok ukončen 27. června rozdáním 
školních zpráv a propouštěcích vysvědčení. Před 
vydáním vysvědčení bylo promluveno o významu 
dne 6. července a zdůrazněno, proč 6. červenec je 
svátečním dnem. 
 

 

ŠKOLNÍ ROK 1925/26 

 

Školní rok počal po zápise opět 1. září 1925 jako 
léta předcházející. Dítek školních rok po roce při-
bývá, což svědčí, že se jeví zájem u místních obyva-
telů o školu s vyučovacím jazykem českým. 
ODMĚNY UČITELŮM DLE ZÁK. Č. 289 
Ministerstvo školství a národní osvěty poukázalo 
v prosinci, berní úřady by vyplatily učitelstvu od-
měny podle zák. č. 289 za rok 1925 za 4. čtvrtletí. 
Dle tohoto obdržel zdejší správce školy 63, 80 Kč. 
 

 

 

Podzim i zima byly v dosti pravidelném chodu. Již před 
vánocemi byly citelné mrazíky, ale sněhu celkově mnoho 
nenapadlo přes celou zimu. Jaro bylo z počátku dosti 
příjemné, ale ku konci střídaly se často chladné deštíky. 
Velmi často pršelo i v létě. Sena se těžce dostala domů 
po dlouhé práci. Žně se místy neustálými dešti prodlouži-
ly skorem o měsíc. Vody škodily mnoho v rovných krajích 
a zvláště kolem potoků a řek, kde vody často vystupova-
ly. Také zaznamenati sluší, že na mnoha místech po celé 
republice tohoto roku řádilo krupobití s průtržemi mra-
čen, čímž zemědělství mnoho utrpělo. Vody braly sena a 
od neustálých dešťů obilí v mokrých polích žloutlo a 
předčasně hynulo. 
ODCHOD ZAT. SPRÁVCE ŠKOLY 
Zatímní správce školy podal před koncem školního roku 
oznámení min. škol. a národ. Osvěty, by byl opět dosa-
zen na své def. místo v Novosedech – v okresu strako-
nickém, jelikož už 2 roky pobyl ve zněmčeném území. 
Bylo mu v tom vyhověno. S nastávajícím novým zat. spr. 
školy bylo ujednáno, že 28. srpna převezme správu školy. 
NOVÝ VÝMĚR PLATŮ SPRÁVCI ŠKOLY 
Ministerstvo školství a národní osvěty ze dne 12. 8. 
1926, č. 92.740-I-26 zasílá zat. správci školy Karlu Bře-
zinovi nový dekret s výměrou platů podle nového uč. 
zákona ze dne 24. června 1926 čís. 104 Sb. zák. a naříze-
ní. 

Dle toho byl vřaděn do 2. stupně  
se služným ročně ……………. 10 800 Kč 
     činovným  -”-   ……………..  2 640 ” 
     řed. příd.   -”-   ……………..     750 ” 
                  Úhrnem……………. 14 190 Kč 

       Po srážce 6 % pens. příspěvku roč. 693 Kč  
      Zbývá mu ročně 13 497 Kč. 
UKONČENÍ ŠKOLNÍHO ROKU 
Školní rok ukončen 26. června s 15 žáky. 

 
 
 



 
 

 

Prosinec patří k nejkrásnějším a zároveň k nejnáročnějším 
měsícům v roce. Dospělí běhají po bytě s prachovkou v ruce, pečou 
cukroví a usilovně dumají, co by potěšilo pod stromečkem jejich blíz-
ké, no a děti se těší na Ježíška, přičemž doufají, že se jim splní všechna 
přání. A jako předvoj Ježíška přichází Mikuláš s andělem a čertem. 
Prosinec je však i časem adventu, který je bohatý na kulturní akce. V 
obcích a městech se rozsvěcují vánoční stromky, zpívají koledy, pořá-
dají se adventní koncerty i vánoční trhy a nejinak tomu bylo i v naší 
obci. 

Určitě si všichni všimli, že letos stál u kostela poprvé (a 
doufejme, že ne naposled) opravdu nádherný vánoční strom (1), 
který první adventní neděli rozsvítila Kristýnka Panušková (2) a 
kterému dal požehnání Mgr. Řehoř Pavel Urban. 

V moštárně se tradičně konaly vánoční dílny(3). V té 
první si mohli děti i dospělí vyrobit adventní věnec nebo svícen z 
chvojí a ozdobit ho převážně materiály z lůna matky přírody.  
Druhá vánoční dílna (4) se nesla v tradici zdobení vánočních 
perníčků, s čímž dětem ochotně pomohla perníkářka paní Jana 
Šmídová za asistence Aničky Práškové. S výrobou krásných papí-
rových vánočních stromků a jejich výzdobou velice aktivně po-
máhala paní Kamila Pešková. Dále si v této dílně děti vyráběly 
papírové svícínky a malovaly a zdobily šišky. Obě dílny připravili 
a dětem nápomocni byli p. Jana Kučerová, p. Blanka Prášková a 
p. Milan Rejcha. 

V kostele se konaly adventní koncerty (5), při nichž se 
všichni mohli zaposlouchat do zvuku varhan, na které hrála paní 
Čechová a profesorka Chalupová, saxofon krásně zazpíval pod 
vedením pana Čecha. Svůj um předvedli žáci ZUŠ F. Chopina z 
Mariánských Lázní a zazpíval i pěvecký sbor Cantamus pro gau-
dio. Ale ani děti ze ZŠ a MŠ se nenechaly zahanbit a vystoupily 
v moštárně (6). 
 Vyvrcholením adventu je určitě Štědrý den. Pro všechny, 
kteří nechtěli sedět jen u televize, připravila obec Vánoční zpí-
vanou (7). Pár hudebníků se sešlo před kostelem, aby zahráli 
známé koledy.  Sborový zpěv zajišťovali velcí i malí občané Velké 
Hleďsebe, kterým paní starostka s paní Kyselovou rozdávaly 
vánočky a k dispozici byl i čaj a svařák na zapití a na posílení 
hlasivek.  
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Všechny akce se opravdu  
vydařily a nezbývá  

než se těšit na nové.                                                                             
 

Marcela Prokešová 
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  14             DALŠÍ AKCE NA SKLONKU ROKU           

 
 

        V pátek 4. prosince se Velká Hleďsebe zapojila do celorepub-

likové akce rádia Impuls -  Vypouštění balonků - Dopis pro Ježíška. 

Paní starostka všem s úsměvem rozdala fialové balonky s logem 

rádia a s navázanými lístečky, na něž si každý mohl napsat přáníč-

ko. 

         Pro zahřátí byl dětem připraven čaj, dospělí spíše dali před-

nost svařáčku. Děti si většinou čas krátily na novém hřišti, kde 

řádily na kolotoči a vyzkoušely též nové cvičící stroje.  

         Přesně v 15 hodin a 15 minut vypukl okamžik O, na který 

všichni tak čekali.  K nebi se vznesl houf balonků. 

        Škoda jen, že nevydrželo dopolední sluníčko, to by určitě byla 

účast vyšší. Ale zase na druhé straně všem zúčastněným pršelo 

štěstí, a proto věřím, že se každému jeho přání splní. 

Marcela Prokešová 

Bilance letošního ročníku: 

 Vypuštěno bylo celkem 87 923 balónků, a to z 398 míst v 
celé ČR.  

 Rekord z roku 2014 se bohužel překonat nepodařilo.  
Hlavní smysl akce – udělat radost dětem v našem okolí – se ale 
vydařil. Překvapivá byla reakce lidí, kteří balónek s dopisem pro 
Ježíška našli a hledali např. přes Facebook pisatele, aby mu dárek, 
který si přál, mohli poslat. V některých případech byli úspěšní, v 
jiných se adresáta nepodařilo dohledat. Přesto je velmi příjemné, 
že se lidé i v této neklidné době snaží udělat radost neznámým 
dětem třeba i na opačné straně republiky.                                        LA 

(informace čerpány z mailové zprávy pořadatelů) 

 
 

 

 

 

POSÍLALI JSME DOPISY JEŽÍŠKOVI 

19. 12. 2015 proběhl v restauraci  La Panne 
PŘEDSILVESTROVSKÝ VEČER A OSLAVA 

KONCE ROKU. 
Večer byl plný tance, zábavy a… 

 
krásných masek… 

 
a překvapivých výher … 

 
 

Jakpak asi chutnal dortový krasavec? 

 
A jaký pro nás bude rok 2016? 

LA 

 

ROZLOUČILI JSME SE  
S ROKEM 2015 

4. 12. 2015 HŘIŠTĚ TJ SOKOL VELKÁ HLEĎSEBE 
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26.  12.         Živý betlém 
Jako každoročně kostel svaté Anny praskal ve švech, velká účast byla nejen místních obyvatel, ale i návštěvníků 
z okolních obcí a Mariánských Lázní. Krásné vyprávění příběhu dokreslené kostýmy, zvířátky, hudebním doprovo-
dem, bylo opět velkým a úchvatným zážitkem pro všechny přítomné. 

 

 

  

 

 

                                                                                                                  

25. 12. v 9 hodin ráno se sešli všichni 

přívrženci hleďsebského fotbalu, aby se 

stali buď přímými účastníky, nebo ale-

spoň fandícími diváky tradičního vánoč-

ního turnaje O pohár starostky. Vítězové 

obdrželi krásné poháry a ceny. 

 
 

Předvánoční posezení s důchodci 

 

Jako každoročně i v prosinci loňského roku uspořádala 

obec předvánoční posezení s našimi seniory. Obec nám 

stárne, důchodců přibývá, proto starostka zvolila pro 

tuto akci z prostorových důvodů tentokrát restauraci La 

Panne. Posezení se velice vydařilo, senioři dostali po-

hoštění a k pobavení a zpěvu jim zahrála harmonikářka 

Růženka. 

 

   

 

      

Vánoční posezení spojené se sportovními 
soutěžemi prožily malé hleďsebské roz-
tleskávačky spolu se svými rodiči i trenér-
kou Bedřiškou Zíkovou. 

 

 

V obecní tělocvičně proběhl před koncem roku 2015 turnaj ve stol-
ním tenisu. Na vítěze čekaly krásné poháry. 

    

Lednová zábava 

 

16. ledna se konala v restauraci La 
Panne taneční zábava, na které se 
nejen příjemně bavilo a tančilo, 
ale také tu slavily 70. narozeniny. 
Krásné životní jubileum tu s námi 
oslavil pan Jaroslav Šrámek. Ten-
tokrát na oslavence čekalo pře-
kvapení. Místo dortu mu totiž paní 
starostka předala krásné, vlastno-
ručně připravené jedlé pantofle.  

 

 

 

Posezení s harmonikou 
 

V únoru se konalo další pose-
zení s harmonikou. 

V restauraci La Panne se 
sešli milovníci lidových písní, 
zpěvu, tance a zábavy. Oblí-
bená Růženka, opět nezkla-
mala a zahrála i na přání. 
Další posezení bude 16. 4. 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  16                  HISTORIE VZNIKU TJ SOKOL  

 

                         

V roce 1976 jsme s maminkou, paní Vladimírou Roubíčkovou, založili oddíl moderní gymnastiky pro děv-

čata z Velké Hleďsebe. Patřili jsme sice pod TJ Slovan Mariánské Lázně, ale tréninky se 3x týdně konaly 

v tělocvičně na radnici a 2x týdně v tělocvičně kasáren. 

Často jsme také u různých společenských příležitostí vystupovali v místním kině, které sídlilo v budově 

stávajícího motelu (plechovky). Spolu s dramatickým kroužkem ZŠ jsme několikrát ročně potěšili svým umem 

příznivce z řad dětí a mládeže, rodičů i jiných návštěvníků těchto akcí. Když bylo kino zrušeno a motel dostal ny-

nější úpravu, konaly se v sále taneční akce, včetně plesů (sportovní, maškarní), výstavy, semináře. A sál byl opět 

také využit převážně místními školskými zařízeními k mnoha akademiím. 

Vzhledem k tomu, že v současné době nemá Velká Hleďsebe vhodný kulturní stánek, kde by se podobné 

akce mohly konat, byla bych pro, aby obec Velká Hleďsebe motel (plechovku) zakoupila. Myslím, že by se prosto-

ry plně využily nejen k těmto kulturním akcím, ale ruku na srdce, v obci chybí restaurace. Také by se mohl motel 

využít k ubytování pro účastníky některých kulturních i sportovních akcí konaných v blízkém okolí. Opět bych 

chtěla chodit na „plesy“ nebo zábavy v obci, kde již 42 let žiji.                        

              Obyvatelka V.H.,  Olga Vodičková 

 

 
 

Mužstvo roku 1962: 

Zleva stojící: M. Pokorný, P. Kolesár, K. Vachun, H. Suchý, Vl. 

Šebestík,  F. Šimeček, D. Minář. 

Zleva klečící: P. Ledvina, J. Brouček, R. Schindler, B. Vlček 

 

 

Zleva stojící: Košan, Keller, Valta, Cón, F.Vachun,  

S. Procházka, B.Kos. 

70 let od vzniku SOKOLa ve Velké Hleďsebi  

 
 

 Neuplynul ani rok od skončení války, když byl v Hleďsebi 

založen český fotbalový klub. Název měl SK Velká Hleďsebe a 

spolu s ním vznikla tělovýchovná jednota SOKOL, založená pod 

patronací TJ Sokola Dobřichovice. 

 Zakrátko vznikla mezi kluby řevnivost.  A tak byly 

v dubnu 1948 obě organizace sloučeny pod dlouhým názvem 

„Sjednocená tělovýchova SOKOL Velká Hleďsebe“. Sportovci 

dostali půjčku20 000 Kč, aby dobudovali hřiště, které mělo stát na 

dnešním místě. V roce 1950 nebylo ještě hřiště dokončeno, a když 

vznikla v obci Strojně traktorová stanice, požadovala tento 

pozemek za kostelem pro své potřeby. Tak se fotbalisté na čas 

přesunuli na staré hřiště za hřbitovem. Kdy bylo současné hřiště 

dokončeno a začalo fotbalistům sloužit, kronika neuvádí a další 

zápisy v ní jsou až z druhé poloviny 60. let. 

 Se svými sportovními výsledky byl klub velmi úspěšný, 

vyhrál mimo jiné i okrskové mistrovství a postoupil tak do II. třídy 

západočeské fotbalové župy.   

 V první polovině šedesátých let se objevuje název 

sportovního klubu „Tělocvičná jednota Sokol ELEKTRA Velká 

Hleďsebe“, který úspěšně pořádal sportovní karnevaly a 

každoročně pohárový turnaj „Švestkův pohár“ v němž bratr 

Švestka putovní pohár věnoval. 

 O něco později (kolem 1965) se objevuje název 

„DYNAMO Velká Hleďsebe“, v roce 1968 „SOKOL Velká 

Hleďsebe“. 

 18. srpna 1968 proběhl „Memoriál Bohuslava Vlčka“, 

který byl zasloužilým činovníkem klubu. Hrálo se tehdy 

s Lokomotivou Františkovy Lázně a Sokol Velká Hleďsebe prohrál 

3:1. V roce 1968 sehrálo mužstvo Sokola 38 zápasů, z toho 21 

vyhrálo a 7 bylo nerozhodných. V srpnu 1969, kdy kronika 

končí, se v ní ještě konstatuje, že Sokol obsadil druhé místo 

v okresním přeboru.  
 Od této doby nese sportovní klub označení:  

                  „TJ SOKOL Velká Hleďsebe“. 
                                     (Zdeněk Buchtele) 

      

      

 
 

VÝZVA 

 

MOTEL „MARION“ – KOUPIT, ČI NEKOUPIT? 
 

Žádáme toho, kdo si vypůjčil Kroniku TJ 

SOKOL Velká Hleďsebe, ať ji v co nejkratší 

době vrátí jejímu zapisovateli. 

 Josef Zadranský, předseda TJ Sokol VH 
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Na podzim v roce 2016 uplyne 85 let  

od otevření nové budovy radnice,  

od architekta Josefa Forbericha. 
 

     Ve Velké Hleďsebi se jednalo o třetí objekt postavený 

podle plánů významného mariánskolázeňského architekta 

Josefa Forbericha, který tvořil od počátku 20. století. Sta-

věl lázeňské domy v Mariánských Lázních v  historizujícím 

stylu a vytvořil specifická díla většinou podivuhodné po-

hádkové formy s množstvím překrásných architektonických 

prvků v oknech, římsách, s balustrádami a s hradbami. Tyto 

prvky vybíral ze všech dosavadních stavebních stylů, propo-

joval je a jeho díla mají často každé patro v jiném stylu. 
     Jeho mariánskolázeňské architektonické dědictví tvoří 

vily jako například Svatý Martin, Sněhurka a Šípková Rů-

ženka v Ruské ulici, vilky v ulici Boženy Němcové, radnice 

ve Starých Úšovicích, ale také kaplička Lásky u Lesního 

pramene. 

     Mladý Forberich byl často kritizován, že jeho sloh je 

bezduchý a nejednotný, třebaže návštěvníky Mariánských 

Lázní jeho architektura uchvacovala a těšila se obrovskému 

zájmu. Teprve v posledním desetiletí dvacátého století se 

prudce změnil názor na jeho stavby.  
     První Forberichovou stavbou ve Velké Hleďsebi, byla 

v roce 1906 hřbitovní kaple. Jako druhý hleďsebský řím-

skokatolický kostel s mimořádně povedenou čistou pseudo-

románskou architekturou patří k jeho stěžejnímu dílu i 

k novodobým historickým památkám. Základní kámen byl 

položen 10. května 1908, dostavěn a vysvěcen 5. (12.?) října 

1911. Jako třetí byla postavena budova radnice, slavnostně 

otevřena na podzim roku 1931. 
(Zdeněk Buchtele) 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis v kronice České obecné školy, založe-

né ve školním roce 1924/25 a vedené do 

školního roku 1938/39, se o otevření nové 

radniční budovy zmiňuje jen krátce 

 

 

 

La Panne je příjemná, ale kolik se nás tam vejde? A 
zatančit si? Nelze, je tam příliš málo místa. A přitom 
nám před obecním úřadem stojí „kulturák“, který stavě-
li hleďsebští občané, kteří už dnes většinou nežijí. Můj 
otec se na stavbě také podílel a mně je dnes líto přihlí-
žet, jak budova chátrá.  
 Dnes je „kulturák“ možno koupit zpět pro obec 
a vrátit nám všem možnost jej účelně využívat. Uspořá-
dat třeba taneční zábavu, nebo jiné společenské akce 
nejen pro pár důchodců, ale pro všechny občany. I akce 
pro děti by bylo možné pořádat nejen v létě na fotbalo-
vém hřišti, ale i v zimě pod střechou. 
A tak Vás prosím, připojte se k mé žádosti zastupitelům 
obce, aby „kulturák“ získali zpět do vlastnictví obce a 
nám k užívání. 
Připojte svůj podpis na archy „Výzvy zastupitelům 
obce k zakoupení kulturního domu“, které budou 
umístěné na Obecním úřadě.   Děkuji!     
               Bedřiška Zíková, roz. Chalupová 

 

 

Vážení spoluobčané, 
 jistě jste si všimli, že naše obec nemá příliš 

prostoru pro společenské vyžití. Pravda, restaurace  

PODPOŘÍTE NAŠI SNAHU? 



 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  18                              BESEDY, DIVADLO                                     

ZATANČILI JSME SI SE ŠAMANKOU A POZDRAVILI SE S KMENEM ZULU…  

 

 

 

 25. února nás zavítalo několik desítek (nejen) hleďsebských obča-

nů do obecní knihovny, abychom prostřednictvím poutavého vyprávění  

cestovatele, spisovatele a fotografa Petra Nazarova navštívili čtyři země 

jižní Afriky – Jihoafrickou republiku, Namibii, Svazijsko a království Le-

sotho.  

 Putování začalo v Johannesburgu, největším městě Jihoafrické 

republiky. Odtud nás Petr Nazarov zavedl do provincie Mpumalanga 

mezi místní farmáře i domorodce kmene Zulu. Setkali jsme tu i s místní 

šamankou a zúčastnili se rituálu zasvěcení. Prostřednictvím vyprávění 

jsme se ocitli u třetího největšího kaňonu na světě, který se nazývá Blyde 

River Canyon. Přes Svazijsko jsme doputovali na pobřeží Jihoafrické 

republiky k Indickému oceánu do parku Cape Vidal. Perlou celé cesty 

se stala návštěva Dračích hor a pohádkového království Lesotho. Výlet 

na africký kontinent skončil v Namibii, nejprve na území kmene Herero, 

poté v národním parku Etosha a nakonec u pobřeží Atlantiku. Poslední 

tečkou za touto nevšední dobrodružnou poutí byla rudá poušť v oblasti 

Sossusvlei. 
 Bylo nesmírně zajímavé dovědět se, kolik je třeba vyplatit krav 

domorodé rodině za nastávající manželku nebo co zulská žena sděluje 

muži ozdobami červené barvy. Se zaujetím jsme zhlédli video, jak probíhá 

africký rituální obřad pití alkoholu spojeného s očistou těla i ducha a jak 

vypadá tradiční pozdrav kmene Zulu.  

 Příjemným zpestřením bylo losování všech zúčastněných na konci 

besedy a obdarování výherců dárky samotným Petrem Nazarovem. Jednu 

z jeho knih získala Katka Šályová a fotografiemi z cest po Africe byl 

obdarován pan Reicha, který pořídil fotodokumentaci této pěkné akce. 

 

 

Poslední den v březnu se v naší knihovně objevil Petr Nazarov znovu, 

aby nám tentokrát povyprávěl o svém ročním pobytu na Havajských 

ostrovech.  

    (Lenka Lapská) 

 

POZVÁNKA DO DIVADLA 

        Zhlédnete strhující příběh. Emoce ve vás probudí vášnivá Argentina. Zapůsobí na vás geni-
ální hudba Andrew Lloyd Webbera v podání živého orchestru. Zazní fascinující hity Donˋt cry for me Argentina, 
You must love me a mnoho dalších. Evita uchvátí každého!! 
                  
                                                      Osoby a obsazení 
 

 

 

 

 

Obec Velká Hleďsebe 
pořádá dne 16. 4. 2016 

zájezd do Prahy 

Divadlo Studio Dva - představení EVITA 

 

María Eva Duarte de Perón: Monika Absolonová / Radka Fišarová  
Che:     Peter Strenáčik 
Juan Domingo Perón:  Karel Roden / Ondřej Sokol 
Augustín Magaldi:   Ondřej Izdný 
Perónova milenka:   Veronika Vyoralová  
 

Informace o zájezdu  
a rezervace vstupenek  
na tel.: 354 602 503 
              724 196 183 

 p. B. Prášková (samostatný 

referent OÚ Velká Hleďsebe) 

 

Cena představení vč. dopravy  –  600,- Kč 
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19. 03. 2016  Josefovská  zábava     (La Panne) – obr. 3 

19. 06. 2016  Velikonoční dílny    (Moštárna) – obr. 4    

27. 03. 2016  Boží hod velikonoční  - mše  (kostel sv. Anny) 

29. 03. 2016  Den učitelů                                     (MŠ a ZŠ)       

31. 03. 2016  Beseda „Havajské ostrovy“  (Obecní knihovna) – obr. 1 a 2 

09. 04. 2016  Country zábava   (La Panne) 

 

  

 

 

 

 

 
 

DUBEN 
 

16. 04. 2016  Zájezd do Prahy – představení Evita 

   Posezení s harmonikou  (La Panne od 19 hodin) 

22. 04. 2016  Noc s Andersenem     (Obecní knihovna) 

- 23. 04. 2016  - pouze pro předem přihlášené děti  
 

22. 04. 2016  Jiříkovská zábava   (La Panne) 

30. 04. 2016  Vítání občánků   (OÚ- obřadní síň) 
    

30. 04. 2016  Stavění májky – Čarodějnice, 

   večer s hudbou     (hřiště TJ Sokol Velká Hleďsebe)  

 

KVĚTEN 
 

 

Bude upřesněno  Májová zábava     

Bude upřesněno  Karaoke 

21. 05. 2016  Taneční zábava  - posezení nejen s Janičkami 

 

ČERVEN 

 

04. 06. 2016  Dětský den     (hřiště TJ Sokol Velká Hleďsebe) 

   Kácení májky   (hřiště TJ Sokol Velká Hleďsebe) 

25. 06. 2016  Obecní slavnosti   (hřiště TJ Sokol Velká Hleďsebe) 

30. 06. 2016  Slavnostní předání  

   vysvědčení absolventům ZŠ (OÚ – obřadní síň) 

 

 
 
 

ZNÁTE TYTO JARNÍ PRANOSTIKY? 
 

 Čím kvete trní později, tím méně bude obilí. 
 Kolik je v březnu mlh, tolik je v květnu mrazů. 
 Nikdy neodhazuj šat, dokud není konec května. 
 Když šlápneš na 9 sedmikrásek najednou, přišlo jaro. 
 Pýr, chrpa a svlačec - chlebu je konec. 

 

 

 

 

AKCE, KTERÉ PRO VÁS PŘIPRAVUJEME 

     

 



 
 

  První občánci roku 2016
Na první hleďsebské miminko naroze-

né v tomto roce jsme si museli chvil-
ku počkat. Malý Josífek, který ob-
drží od Obce na výbavičku finanční 

příspěvek ve  výši 2016 Kč, se narodil 

až 20. ledna. První hleďsebská holčič-
ka přišla na svět ještě o týden později 
a dostala jméno Jennifer. Rodičům 
nových občánků blahopřejeme a 
oběma miminkům přejeme hodně 
štěstí na dlouhé cestě životem.    (LA) 
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 20                            VAŠE PŘÍSPĚVKY 

Příchod jara 

Paní Zima už nám mává, 
někteří volají, sláva! 

Jiní utírají slzy, 
že odešla příliš brzy, 

neužili lyže, saně, 

a už zas prach padá na ně. 
 

Jaro má nad zimou nadvládu, 

sluníčko všem zlepšuje náladu, 
ptáčci z plna hrdla pějí, 

první lístky se na stromech chvějí, 

zelená se travička 
a v ní kvete první kytička. 

 
Lidi, jaro už je tady, 

vemte svoje kamarády 

a vyjděte s nimi ven, 
vítat slunný jarní den. 

 
(Marcela Prokešová) 

 

 

PODĚKOVÁNÍ 

 

Vážená paní starostko, 
s malým časovým odstupem bychom Vám rádi s manželem poděkovali za 
uspořádání “předsilvestrovské zábavy”, kterou jsme si - nikoliv předsilvestrov-
sky, ale skutečně silvestrovky - užili. Příjemné prostředí, milí lidé se smyslem 
pro legraci, ochotný personál a bohatý taneční program …. prostě vzpomíná-
me dodnes. 
Bylo nám ctí poznat Vás jako člověka, který pro občany dokáže pracovat s tak 
velkým nasazením. Vámi připravený dort, hlavní cenu bohaté tomboly, který 
jsme vyhráli, byl “kulinářskou” tečkou za krásným večerem. Pokud nás naši 
přátelé manželé Zíkovi pozvou, rádi přijedeme příště.  

         Jana a Michael Krausovi, Plzeň 

 

 

Na první pohled jde o nesrozumitelná slova. Přeskupte pís-
mena tak, aby z každé skupiny písmen vznikl název českého 
města, a pošlete je buď na adresu: ozalit@seznam.cz, nebo je 
osobně odneste paní starostce. Jeden z úspěšných řešitelů 
soutěže se může těšit jako vždy na pěknou výhru. 
 

 borát -  .......................................................... 

 tochmvuo - …………………….………………………........... 

 rapah - ………………………………………………………. 

 ivhřocoe  - ............................................................ 

 vurton  - ............................................................ 
---------------------------------------------------------------------------------- 

Řešení minulé soutěže:    
           

 SYMBOLY VÁNOC 
 
        
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

NOVÁ  SOUTĚŽ PRO NAŠE ČTENÁŘE 
 

 

Ze všech soutěžících, kteří 
nám odevzdali nebo zaslali 

správné řešení,  
byl vylosován 

pan Pavel Javůrek. 

GRATULUJEME!!! 

Výhru si může vyzvednout  
u paní starostky. 

VAŠE TVORBA 

Moje děti 

 

Ve třech se to dobře táhne. 

Kolik moudra se skrývá v této větě! 

Dvě moje překrásné děti 

jsou pro mě nejdražší na tomto 

světě... 
 

 

S vámi se nepřízeň osudu 

hned zvládá o mnoho snáze. 

Mám vaši lásku, podporu 

a je mi tak nesmírně blaze! 
 

 

I když nám táta odešel, 

držíme spolu. Nejsem sama! 
 

Proto vás tolik miluji 

- vaše maminka, mamka, máma. 

 

(NN) 

 

1. Stromeček 
2. Svíčka 
3. Ozdoby 
4. Ježíšek 
5. Jmelí 

 

 
 

VAŠE TVORBA 

mailto:ozalit@seznam.cz


 
 

 Sraz 21. 5. 2016 v 11,00 hod před základní školou 
ve Velké Hleďsebi, následovat bude prohlídka školy (fotky 
ze školních let vítány – budou nabídnuty fotoarchivu školy). 
Ve 12 hod půjdeme ze školy do školní družiny na Lapané 
(kde je ve 13,30 hod možnost oběda).  
 Odtud cesta do Klimentova, procházka sídlištěm po 
stopách našeho dětství a společné foto v krajině dětských 
her u potoka pod „třináctkou“. 
 Tuto společnou pouť za vzpomínkami zakončíme v 
Moštárně (pro pamětníky dříve VZK, „vézetka“, neboli vo-
jenská závodní kuchyně), kde po oficiálním zahájení v 15 
hod bude následovat posezení.  

 V jeho průběhu bude jistě o čem povídat, na co 
vzpomínat a také si i společně zahrát a zazpívat dlouho do 
večera. Občerstvení je zajištěno společnými silami organi-

začního výboru za retro ceny.  
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Biblický romantický příběh  

o králi ŠALAMOUNOVI ze země izraelské a Sibyle, královně ze Sáby. 
 

Osoby a obsazení: Eva Burešová, Eliška Ochmanová, Daniel 
Hůlka, Radim Schwab, Ilona Csáková, Hana Křížková a další. 
 
Cena představení vč. dopravy: 600 Kč 
 
Informace o zájezdu a rezervace vstupenek  
                na tel. 354 602 503 nebo 724 196 183 (p. Prášková)  

 

Náš klub se schází jedenkrát za dva týdny v hleďsebské 
obecní knihovně.  Šijeme na stroji, ale tvoříme výrobky i 
ručně. Máme k dispozici literaturu, v níž hledáme nápa-
dy, a ani další pomůcky potřebné při naší práci si noví 
členové nemusí pořizovat. Jsou v klubu k dispozici. Kaž-
doročně pak pořádáme v Hleďsebi malou výstavu našich 
výtvorů. Klub funguje přibližně osm let a za tu dobu naše 
řady bohužel značně prořídly. Byli bychom rádi, kdyby se 
počet členů opět znásobil.  Pokud se nudíte a nebaví 
vás sedět denně u televize, přijďte se na nás podívat, 
popř. si zkusit něco nového… Každého z vás opravdu 
rádi přivítáme.                                                                                                                                            Mirka Smutná 

 
 

Foto: Výstava patchworku v moštárně (28. 11. 2015) 

 

  

 

 

Případné dotazy a bližší informace poskytne  
za organizační výbor na  

tel. 602 835 473 p. Pavel Květoň 
tel. 604 926 411 p. Chajla Zentnerová. 

 

POZVÁNÍ PRO DĚTI Z KLIMENTOVA 



 
 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

  

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

22                              BEZPLATNÁ  INZERCE                       
 

 

Jiří Kopecký a syn 

voda, kanalizace a plyn 

 

Telefon: 777 213 389, 723 320 976 

MARIÁNSKÉ LÁZNĚ 

Telefon: 603 572 001 
email: vegi.transport@seznam.cz 

 
- OPRAVY JÍZDNÍCH KOL 
- CENTROVÁNÍ A VYPLÉTÁNÍ KOL 
- PRODEJ KOL APACHE A WILIER, 
                    VČETNĚ ELEKTROKOL 
 

PONDĚLÍ – SOBOTA:   18-20 
 

 

 



 
 

HLEĎSEBSKÝ KURÝR (periodický tisk územního samosprávného celku) 
Registrační (evidenční) číslo: MK ČR E 11483 
Jako občasník vydává Obec Velká Hleďsebe, IČ 00572756 
Adresa vydavatele a redakce: Plzeňská 32, 353 01 Velká Hleďsebe; www.velkahledsebe.cz, tel. 354 624 328 

e – mail: ozalit@seznam.cz  
Redakční rada: Mgr. Lenka Lapská, Marcela Prokešová,  Zdeněk Buchtele  
Fotografie: Jan Kovačík, Miroslav Brož, Mgr. Lenka Lapská a další (jejich jména jsou uvedena u článků)  
Číslo 1/2016 mělo (prodlouženou) uzávěrku - březen 2016    (Předběžná uzávěrka dalšího čísla bude v červnu 2016) 

Náklad: 1 000 výtisků, zdarma 
Vydáno: duben 2016 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Vážení obyvatelé Velké i Malé Hleďsebe a Klimentova, milí spoluobčané, 
     máme za sebou čtvrtinu nového roku 2016. Pro mnohé z nás je každý začátek vynikající příležitostí a 
motivací pro různé plány, závazky, ale i naděje k lepšímu vykročení do budoucích dnů, a to ať v osobním, 
tak i pracovním životě. 
Dovolte mi ještě jednou poděkovat Vám za důvěru, kterou jste mi více než před rokem dali svými hlasy. 
Velice si jí vážím a uvědomuji si i obrovskou míru zodpovědnosti, která je s  touto prací spojena.     

 
 

 

    Naše obec má poprvé v historii v čele ženu a nově Radu obce. Snažíme se, aby nové složení zástupců Velké Hleďsebe 
spravovalo obec tak, jak si to většina jejích občanů přeje, a naše rozhodnutí směřovala k tomu, aby byl život v naší obci lepší, 
příjemnější a přívětivější. 
 V loňském roce se realizovala rekonstrukce komunikací a chodníků v Klimentově a Velké Hleďsebi, včetně veřejného osvětlení na 
sídlišti v Klimentově, byla provedena obnova ulice Pohraniční stráže, obnova Luční ulice včetně veřejného osvětlení, ulice k „Ledvinům“ 
v Klimentově, chodník podél komunikace k Malé Hleďsebi, veřejné osvětlení podél této komunikace, byla dokončena sanace KOVA ve Velké 
Hleďsebi a zpracována projektová dokumentace na rekonstrukci a přístavbu Základní školy ve Velké Hleďsebi. Vedle fotbalového hřiště vznikl 
nový Vital Park, určený pro všechny věkové kategorie zájemců o sportovní vyžití. Vánoční kabátek dostala i naše hlavní ulice Pohraniční strá-
že v podobě osvětlení a před kostelem byl poprvé ve zdejší historii instalován a rozsvícen vánoční strom. Celý rok jsme pro Vás ve spolupráci 
s komisemi Rady obce a TJ Sokol pořádali různé kulturní, společenské a sportovní akce. Rádi bychom pro Vás pořádali akce i nadále, ale bo-
hužel občas není kde. Za špatného počasí, nebo v zimě jsme omezeni stávajícími možnostmi. V prosinci loňského roku schválilo Zastupitel-
stvo obce rozpočet na rok 2016. Nezvýšili jsme občanům žádné poplatky. Peníze vyčleněné na kvalitu života v  oblasti kultury, sportu a volno-
časových aktivit jsou omezeny výší rozpočtu, který bohužel není nafukovací. Sledujeme proto i vypsané dotační tituly. Letos máme před 
sebou mnoho úkolů týkajících se obnovy naší obce: rekonstrukce a modernizace inženýrských sítí, výstavbu i rekonstrukci veřejného osvětle-
ní, povrchů silnic a chodníků, pokračují projektové práce na jejich realizaci, máme stavební povolení na přístavbu základní školy s  jídelnou, 
zpracovává se nová studie a projekt na kruhový objezd na křižovatce u Růžku, na klubovnu TJ Sokol se společenskou místností  se sociálním 
zařízením na hřišti, sledujeme dotační tituly a připravujeme projekt na přebudování bývalé ubytovny na penzion a bydlení pro seniory, pro-
jektovou dokumentace podél ulice Pohraniční stráže, od La Panne ke kruhovému objezdu směrem k Riviéře, připravuje se projektová doku-
mentace na chodník v Klimentově podél kasáren, realizace úpravy obytné zóny na sídlišti v Klimentově VI. etapa, veřejné osvětlení v ulici 
Petra Bezruče, rekonstrukce veřejného osvětlení v lokalitě Pohraniční stráže od autobazaru k viaduktu, posanační monitoring Sanace KOVO 
Velká Hleďsebe a další projekty. Pro podporu bydlení a stabilizaci obyvatel připravuje obec k prodeji stavební parcely v části obce Klimentov. 
Patří sem i řada dalších činností, jako je údržba komunikací, chodníků, zeleně, svoz odpadků a další služby.  Ani letos nebudeme zanedbávat 
sportovní, kulturní a společenské akce. V tomto roce oslavíme významná výročí, 85 let od postavení, kolaudace a otevření nové hleďsebské 
radnice, 70 let vzniku Sokola a 105 let od postavení místního kostela sv. Anny. Termín obecních oslav věnovaným těmto výročím je napláno-
ván na sobotu 25. června. V současné době probíhají intenzivní přípravy tak, aby oslavy proběhly důstojně a k plné spokojenosti našich obča-
nů. Součástí oslav bude i 2. vydání knihy o Velké Hleďsebi. O všech akcích budete i nadále průběžně informováni.     
 Podnětem k zamyšlení pro každého z nás je i stav současných mezilidských vztahů některých skupin občanů, které nikomu neprospívají, 
naopak přinášejí jen neklid do života naší obce. Ráda bych tímto požádala i některé členy zastupitelstva o zodpovědnější přístup k jejich 
funkcím. Je snadné nic nedělat a neustále kritizovat, agresivně útočit a nenabízet žádná konstruktivní řešení. Mnohem těžší je skutečně 
pracovat, hledat společnou řeč a soustředit se na problémy občanů. Není žádoucí podporovat vzájemné neshody, vymýšlet zástupné pro-
blémy a narušovat práci druhých. Možná by se mohli někteří zastupitelé zamyslet nad tím, proč šli do voleb, proč občanům slibovali hory 
doly a proč za více jak rok nic neudělali.   
 V souvislosti s tím, bych naopak chtěla poděkovat za dobře odvedenou práci všem našim ochotným a obětavým občanům, kteří se 
v loňském roce jakýmkoliv způsobem podíleli na rozvoji naší obce. Obec nedělají obcí pouze materiální hodnoty ale také její kulturní a spole-
čenský život. Každý měsíc počínaje květnem bych chtěla pořádat „ Čaj o páté se starostkou“ a odpovídat na Vaše dotazy. Již teď se těším se 
na Vaše postřehy, nápady a názory. Budou důležité a podnětné pro lepší informovanost a vzájemnou spokojenost a spolupráci.   
 Závěrem děkuji za Váš čas, který jste věnovali čtení tohoto čísla Hleďsebského kurýra, přeji Vám mnoho krásných prosluněných 
dnů, dostatek optimismu a spokojený život v naší obci.  Těším se na další spolupráci.                                       Ing. Jaroslava Brožová Lampertová 

 
 

                                                

 

              

 

 

 

SLOVO STAROSTKY 
 

 

 

 

http://www.velkahledsebe.cz/
mailto:ozalit@seznam.cz

